
Internetconsultatie Cameratoezicht verzamelcentrum, 

 

 

Het verzamelcentrum is niet te vergelijken met een slachterij! 

 

Cameratoezicht op verzamelcentra is een foute ontwikkeling. 

 

Volstrekt onduidelijk is het nut van cameratoezicht bovenop de reeds gestelde eisen door de NVWA 
maar ook alle andere instanties waar een verzamelcentrum mee te maken heeft. Voor kalveren zijn 
dit: SBK, SKV, GTSKV, KVS, Vee&Logistiek. Zij stellen hoge eisen aan zowel dierenwelzijn, inrichting 
en medewerkers van het verzamelcentrum. Zo wordt er door verschillende instanties waaronder de 
NVWA en SKV meerdere controles  en/of inspecties uitgevoerd. Dit houdt in dat vanaf de 
melkveehouder tot de mesterij alles bijgehouden wordt en traceerbaar is en iedereen een opleiding 
tot gekwalificeerd persoon heeft moeten volgen. 

 

 

In tegenstelling tot wat meneer B. van den Berg (programmamanager veehouderij, Nederlandse 
Vereniging tot Bescherming van Dieren) beweert, is mij op geen enkele wijze ten gehore gekomen 
dat er sprake is van ernstige inbreuken op het dierenwelzijn op welk kalververzamelcentrum dan 
ook. Cameratoezicht op het verzamelcentrum is in deze buitenproportioneel.  

 

 

Naast het feit dat er geïnvesteerd moet worden in o.a. apparatuur is tot op heden ook heel 
onduidelijk wat er met de beelden gebeurt en vooral wie deze beelden op kan en/of mag vragen. In 
het verleden is gebleken dat mensen die de sector tegen willen werken een gang naar de rechter niet 
zullen schuwen. Het zal in veel gevallen, gezien de ligging van veel verzamelcentra gaan om echte 
privébeelden.  Ook rijst de vraag of er überhaupt wel gekeken is naar de noodzaak of naar 
alternatieven.  

 

 

Op ons verzamelcentrum komen al decennia lang veelal (95%) dezelfde handelaren bij dezelfde 
collecteur. Buiten de handel die bedreven wordt, worden er ook serieuze, maar bovenal 
privégesprekken gevoerd zoals men kan verwachten bij een band van meer dan 25 jaar. Dit wordt 
dan allemaal in beeld én geluid opgenomen. Niet alleen de handel maar ook de privégesprekken. 

 

 

 



Ook niet te vergeten zijn alle klassen van verschillende scholen en kinderdagverblijven die ieder jaar 
op bezoek komen. Deze hebben unaniem aangegeven niet meer te zullen komen als er sprake is van 
cameratoezicht op het verzamelcentrum. Dit ook i.v.m. de wet op privacy. Er mogen immers in de 
klas, maar ook in het verzamelcentrum geen foto’s meer worden genomen van de kinderen. Zo gaat 
een belangrijk educatief deel verloren. 

 

In de laatste plaats ons eigen gezin dat thuis 24/7 in de gaten gehouden gaat worden. Dit 
verzamelcentrum ligt direct achter het woonhuis en wordt na het reinigen en ontsmetten meerdere 
dagen per week door gezinsleden gebruikt. Denk hierbij aan vriendjes die komen spelen. Ook de 
ruimtes die eraan vastzitten worden voor andere doeleinden gebruikt.   

 

Graag wil ik benadrukken dat wij voor positieve veranderingen in de sector zijn. Wij als 
verzamelcentrum inclusief alle handelaren hebben meegedaan aan de prépilot en pilot tweede 
verzamelslag. Dit traject, van een aantal jaren, ging gepaard met vele controles door verschillende 
instanties, waaronder NVWA, en zijn altijd goedgekeurd. Deze controles zijn soms zelfs wekelijks en 
de gehele dag door uitgevoerd. Als er sprake zou zijn geweest van inbreuk op dierenwelzijn zou dit 
zeker aan het licht gekomen zijn! 

 

Kortom: Dit is een echte inbreuk op de privacy!!! 

 
Ik mag na toestemming al onze handelaren met naam vermelden: 

T. Bens 

R. Bouwman                           J. Lam   

J. vd Camp                               G. Verberne 

N. Ebbers                                 J. Spronck 

N. v Kreij                                  P. vd Steen 

A. vd Laar                                T. Peeters 

 

Met vriendelijke maar ook ongeruste groet, 

Henri en Joan Dibbits 

Nederlandse Kalver Centrale, Ewijk 

 

 

 

 

 



 

 

 


